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Play Fair jeugd presteert op landelijk niveau 

Jeugdspelers van Play Fair hebben mooi gepresteerd op landelijk niveau; je 

leest het verderop. 

 

We hebben een leuke biljart/feestavond gehad, maar het junior-senior toernooi 

ging niet door vanwege te weinig aanmeldingen. Over dat laatste krijgen de 

leden binnenkort nog een aanvullende mail met toelichting en vragen om te 

peilen hoe we dit het beste kunnen organiseren. Daarnaast is er ook nog jeu de 

boules gespeeld. Hans ging op (werk)bezoek bij Spinmill. En Piet heeft het 

batje doorgegeven aan Antoinette, al 26 jaar actief achter de schermen van 

Play Fair. 

 

Veel leesplezier en op naar een mooie zomer, weer of geen weer! 

HansB 

 
 

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=a69ce122d3&e=3424a202f8


  

 

Ik geef het batje door aan ... 
In maart 2023 hebben we een oude rubriek in ere hersteld: "Ik geef het batje 

door aan ...". Er wordt een aantal vragen voorgelegd aan een lid of vriend van 

Play Fair. En die mag het batje weer doorgeven aan iemand anders. We 

proberen alle groepen af te wisselen: jeugd, senioren, woensdagmiddagspelers 

en vrienden. Deze keer is het woord aan iemand die al meer dan 25 jaar actief 

is bij Play Fair, maar toch vooral áchter de schermen. 

 

... Antoinette  

Dank je wel voor het batje Piet. 

Zoals iedereen wel weet spelen zowel Piet als ik niet, maar zijn we allebei wel 

heel actief binnen de tafeltenniswereld en Play Fair. Het verhaal van Piet 

hebben jullie al gelezen. 

  

Ik ben geboren als “schollekop”, oftewel Scheveningse. Ik roep nog steeds dat 

ik in Scheveningen geboren ben, ook al is het natuurlijk officieel Den Haag. Ik 

was de oudste van vier kinderen en de andere drie waren broers. Ik heb in mijn 

jeugd dus flink wat moeten opboksen tegen de mannen. 

 

In de schoolvakanties heb ik heel wat baantjes gehad: op kantoor, op de 

operatiekamer van een ziekenhuis, in een winkel, als koffiejuffrouw, als typiste, 

als medewerker in een verzorgingshuis, in de koffiekamer van het personeel en 

de patiëntenkeuken van een ziekenhuis, als kantinemedewerker, koerier, 

kassière, enz. 

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=64c378077b&e=3424a202f8


 

Na de lagere en de middelbare school ging ik naar een secretaresse-opleiding 

en ging op kamers wonen. Dat was toen, begin 80-er jaren, best wel een 

dingetje, want absoluut niet gebruikelijk. Nadat ik korte tijd bij iemand had 

ingewoond, kreeg ik de kans om een etage met een Japanse dame te delen; 

eigen woon/slaapkamer, gezamenlijke badkamer en keuken. En een krijsende 

tram voor de deur, dat was wel wat minder, maar na een poosje hoor je dat niet 

eens meer. 

  

Na het afronden van de opleiding ben ik aan de slag gegaan als secretaresse 

bij een klein Amerikaans pensioenadviesbureau in het hartje van Den Haag. 

Voertaal was dus altijd Engels (met Nederlandse, Amerikaanse en een 

Filipijnse collega) en aangepaste werktijden zodat we met de kantoren in 

Amerika konden samenwerken en corresponderen. Dat ging in die tijd per 

telefoon, fax of telex (wie weet nog wat dat is?). En ondertussen ben ik ook 

verhuisd naar een vrije etage in een zijstraat van “De Fred” zoals de Haagse 

winkelstraat Frederik Hendriklaan in de volksmond nog steeds heet. Na nog 

wat meer verhuizingen en avonturen en een baan bij een notaris zijn mijn twee 

zoons Karly en Desmond, inmiddels 40 en 36, geboren en ben ik in Zoetermeer 

beland. Ondertussen was ik alleen verantwoordelijk geworden voor de 

opvoeding van de twee jongens. En om brood op de plank te krijgen ben ik een 

baan gaan zoeken. Ik kwam via het uitzendbureau terecht op het Bondsbureau 

van de Nederlandse Tafeltennisbond, maar het had dus net zo goed een 

automobielfabrikant of een koekjesbakkerij kunnen zijn. 

  

Ik kwam op de afdeling Kadervorming en Sportontwikkeling terecht. 

Tegenwoordig is dat veel breder en heet dat Sportparticipatie met de 

onderdelen Opleidingen en Wedstrijdzaken. Via allerlei afdelingen, behalve 

financiën (ik had en heb niks met cijfertjes) kwam ik uiteindelijk op mijn huidige 

plek terecht: het directiesecretariaat en topsport. In deze functie heb ik te 

maken met allerlei zaken: van het laten aanleggen van een extra stopcontact 

tot het opstellen van personeels- en andere overeenkomsten en van het 



organiseren van een sportieve barbecue tot het verzorgen van de inschrijving 

van sporters voor de Olympische en Paralympische spelen. En alles wat daar 

tussen en naast zit! Een heel drukke, maar ook heel leuke functie. Ik ging en ga 

nog altijd met plezier naar mijn werk, hoewel het Bondsbureau tegenwoordig in 

Nieuwegein zit. Om de files en drukte te ontlopen vertrek ik daarom rond 6 uur, 

zodat ik om een uur of 7 achter mijn bureau zit of sta. 

 

En hoe kwam ik dan bij Play Fair in Leimuiden terecht? Simpel: in 1995 werden 

de Europese Jeugdkampioenschappen in Den Haag gehouden, in de 

Houtrusthallen die inmiddels al lang en breed afgebroken zijn. Ik kwam daar 

terecht als HOT-medewerker (HOT staat voor Hotel, Ontvangst en Transport 

😉) en Piet zat in dezelfde groep. Onze taak was het opvangen van de 

ploegen op Schiphol en ze naar de bussen begeleiden. De eerste dag begon al 

meteen goed: een groep Griekse jeugdspelers kwam met hun coach in de 

vroege ochtend (een uur of half acht) aan op Schiphol en zij zouden met een 

bus opgehaald worden en naar het Bel Air Hotel in de Haag gebracht worden. 

Het transport was door de toenmalige penningmeester van de afdeling 

geregeld in combinatie met het transport van de Volleybalbond van wie het 

toernooi in de Houtrusthallen net geëindigd was. Dat scheelde namelijk heel 

erg in de financiën (we hadden een zeer zuinige penningmeester): bus met 

volleyballers naar Schiphol, bus met tafeltennissers terug naar Den Haag. En 

dat een paar keer heen-en-weer. Goed idee, maar helaas: de bus uit Den Haag 

liet op zich wachten, en wachten, en wachten ….. De Grieken zijn redelijk 

gewend aan hoge temperaturen (het hele toernooi is het extreem heet 

gebleven), maar zo tegen een uur of 12, nadat ze al 5 uur “lekker” in het 

zonnetje hadden gezeten, werden ze toch wel heel erg ongeduldig! En nog 

altijd geen bus te zien of te verwachten. Uiteindelijk werd een extra bus ingezet, 

uiteraard tegen veel hogere kosten, waarvan de penningmeester natuurlijk erge 

buikpijn kreeg! 



 

Ook bij andere internationale toernooien (Europese Top-12, EK’s en WK’s) 

werden we vaak samen ingeschakeld, hoewel we daar meestal gescheiden 

taken hadden. Maar ook daarmee hebben wij de nodige avonturen beleefd 

zoals sjeiks die in lange jurken en met letterlijk dikke rollen dollars in hun zak 

ongepland meldden dat ze geland waren en of ze maar even snel opgehaald 

konden worden. Of die keer dat we groepen Israëlische spelers en hun 

coaches van de luchthaven moesten ophalen. Ook toen al werd de luchthaven 

voor een deel afgegrendeld en kwam een ploeg marechaussees in vol ornaat 

met geweren en honden de boel controleren. Verhalen genoeg dus, maar te 

veel om hier allemaal op te schrijven. 

  

Maar vanaf 1995 zijn Piet en ik samen. We hebben toen ruim een jaar heen en 

weer gereisd tussen Zoetermeer en Leimuiden: Piet kwam door-de-week naar 

Zoetermeer en ik reed in het weekend naar Leimuiden. Uiteindelijk ben ik naar 

Leimuiden verhuisd en moest ik iedere dag naar het Bondsbureau in 

Zoetermeer rijden. 

 

In 1998 stopte de secretaris André van Zon binnen het bestuur van Play Fair en 

ging het bestuur op zoek naar een opvolger. Uiteindelijk belde de toenmalige 

voorzitter Ruud Mollers naar Piet met de vraag: wij zoeken een secretaris. Is 

dat wat voor jou? Maar Piet had al voldoende op zijn bordje en zei nee. Daarop 



vroeg Ruud: zou het wat voor Antoinette zijn? Het antwoord van Piet was: 

“Vraag het haar zelf“ en dat is ook heel lang een gevleugelde uitspraak 

geweest. Want natuurlijk is het gemakkelijk om te vragen of Antoinette voor 

Piet iets mee kan nemen of dat Piet via Antoinette iets regelt, maar 

met zoveel verschillende functies moet je dat wel goed gescheiden houden 

voordat het te veel in elkaar overloopt. Maar goed, omdat ik in Zoetermeer de 

nodige vrijwilligersfuncties had gehad die ik na de verhuizing noodgedwongen 

moest afstoten, was dit een prima oplossing. En na 26 jaar ben ik dus nog 

steeds secretaris. 

 

Overigens zit ik verder ook niet stil. Naast secretaris van Play Fair ben ik ook 

secretaris van de EHBO-vereniging Zoetermeer, draai ik de nodige EHBO-

diensten, ben ik bestuurslid van de VvE Keizerskroon, vrijwilliger bij het 

zwembad en verricht ik nog meer hand- en spandiensten voor wie dat nodig 

heeft. Voor al die vrijwilligersklussen, eerst in Zoetermeer en later hier in 

Leimuiden, ben ik in 2018 onderscheiden met een koninklijk lintje. De 

aanvragers hadden nogal wat moeite moeten doen om mij naar het stadhuis te 

krijgen en uiteindelijk resulteerde dat min of meer in een ´ontvoering’. 



  

Inmiddels zijn we ook oma en opa van kleinzoons Jayden van 13 en Ryan van 

10 en sinds januari ook van kleindochter Alyssa. 

 

En in het verlengde daarvan geef ik graag het batje door aan Sarah Potters, het 

jongste meisjeslid van onze vereniging. Ik ben heel benieuwd hoe zijn het vindt 



 

om het jongste meisje te zijn en hoe zij lekker mee kan draaien met de 

trainingsgroep. 

 

Succes Sarah! 

 
 

  

 

  

Biljartavond 

Elke vereniging in Leimuiden heeft zijn eigen actie. Bij ons is dat de Fair, voorheen 

Rommelfair. Aan de Fair is ook een on-line veiling verbonden. 

 

Vorig jaar hebben we aan andere verenigingen gevraagd om mee te werken aan onze 

digitale veiling. Twee verenigingen hebben daar gehoor aan gegeven (de bridge- en de 

biljartvereniging). De opbrengsten van die kavels worden dan verdeeld onder de 

verenigingen. 

 

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=b7d7e3c1e9&e=3424a202f8


 

Als vereniging hebben wij een biljartspelletjesavond gekocht van Biljartvereniging RBV. Op 

zaterdagavond 1 juni was het dan zover. Het was gezellig en goed verzorgd, voor jong en 

oud! Bekijk de foto's op de Play Fair pagina (en bied dit jaar ook mee!). 

 

 

  

 

  

Van tafeltennis naar jeu de boules 

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=3c8f3d4389&e=3424a202f8
https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=d24db1a983&e=3424a202f8
https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=dc2daf402b&e=3424a202f8


 

Op zondagmiddag 5 mei organiseerde de jeu de boules-vereniging in Rijnsaterwoude, De 

Wouwse Boules, een introducee-toernooi. Toen Lia Petit, woensdagmiddaglid van Play Fair, 

van Laura hoorde dat zij al eerder jeu de boules had gespeeld in de Veen werd ze direct 

gevraagd om als introducee met Lia mee te doen. Er werd even in de agenda gekeken of 

er ruimte was en dat werd uiteindelijk passend gemaakt. Wel met de voorwaarde dat ook 

echtgenoot Ton mee kon doen. Lia heeft bij de organisatie geïnformeerd of er iemand nog 

geen introducee had, en die was er. Voor het gemak heette die meneer ook Ton. 

 

Om 13:00 uur werden we ontvangen met koffie en een gevulde koek. Daarna werd de 

loting gedaan en begon de eerste wedstrijd. Laura en Lia hadden tegen Ria Bunnik en 

zoon Arjan geloot, wat een hele sterke tegenstander was. Ze speelden best goed maar 

gingen uiteindelijk wel met 13-4 ten onder. De tweede wedstrijd was tegen Ton 

Roozendaal (de man van woensdagmiddaglid Anneke) en Kylian (zoon van Marina). Ook 

die wedstrijd ging verloren, maar het resultaat was met 13-7 al veel beter. Uiteindelijk 

speelden Lia en Laura de laatste wedstrijd tegen Joop Kempenaar (oud tafeltennisster van 

RTC) met haar zus. Dat werd een spannende wedstrijd. Lang stonden Laura en Lia voor, 

tot het uiteindelijk 12-12 werd (wie het eerst 13 punten heeft wint de wedstrijd). De laatste 

pot was beslissend en die verloren ze toch nog. 

 

Bij de prijsuitreiking bleek dat Ton en Ton (echtgenoot van Laura) er met de 1e prijs 

vandoor gingen. Prima middag en een leuke ervaring. 

 

 

  

 

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=775cfc439a&e=3424a202f8
https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=775cfc439a&e=3424a202f8


  

 

Teamindeling najaarscompetitie 

De teams voor de najaarscompetitie zijn opgegeven en door de bond bekrachtigd. De 

definitieve indeling is als volgt: 

 

Jeugd 

Team 1: Joec, Noa, Fenna en Sarah, 3e klasse 

Team 2: Stijn, Lucas, Kayleigh, Jake en Levi, 5e klasse 

 

Senioren 

Team 1 regulier: Carin, Jos, Martin, Laura (en Muhlis), 5e klasse 

 

Team 1 duo: Fred Brand en Arenda, 2e klasse 

Team 2 duo: Tim, Fred van der Meer (en Arnold), 2e klasse 

Team 3 duo: Ton, Hans en Emiel, 4e klasse 

Team 4 duo: Rik, Mike, (Sanne en Laura), 4e klasse 

Team 5 duo: Muhlis, Irene, (Carin, Jos en Ina), 6e klasse 

De namen tussen haakjes zijn aan het team toegevoegd als vaste invaller voor dat team 

en de teams daarboven. 

 

 

  

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=d6863d0101&e=3424a202f8


 

  

Sarah en Pepijn op de NJM 

Op 8 en 9 juni zijn de finales gespeeld van de Nationale Jeugd Meerkampen 2024 in 

Panningen. Play Fair was daarbij met twee jeugdspelers: Pepijn en Sarah Potters, met 

Bjorn en Freddy als coaches en met de supporters Janneke en Joec. 

 

Na een schitterend weekend met echt heel mooi en hoog niveau tafeltennis is Pepijn 6de 

geworden van de 12 spelers, en dat terwijl hij als elfde was geplaatst. Een hele mooie 

prestatie waar hij trots op mag zijn. Voor Pepijn is dit overigens het laatste toernooi voor 

Play Fair. Volgend jaar gaat hij Hoofdklasse en misschien zelfs Landelijk C spelen bij 

Scylla. 

 

Het toernooi van Sarah werd op zondag gespeeld. Zij is als zesde geëindigd van de 8 

speelsters. Een hele knappe prestatie voor iemand die maar 1,5 uur per week traint. De 

meiden die daar stonden trainen vaak 3 tot 5 keer per week en spelen veel meer 

toernooien. 

 

Al met al een prachtig weekend en op naar volgend jaar. Bekijk de foto's op de Play Fair site. 

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=b06d011606&e=3424a202f8


 

 

 

  

 

  

Fenna en Pepijn bij de Nederlandse Jeugd 

Kampioenschappen 
In het weekend van 14 en 15 mei werd in Sportcentrum de Trits in Baarn het Nederlands 

Jeugd Kampioenschap Tafeltennis georganiseerd. Op zaterdag werd het NJK voor B-

licenties gespeeld en op zondag was het de beurt aan de A-licenties. De organisatie lag in 

handen van TTV Shot Soest en met ruim 250 inschrijvingen was het een druk bezet 

toernooi. 

 

Fenna en Pepijn zijn ook in de uitslagen terug te vinden. Geweldig dat we zulke goede spelers 

in ons midden hebben! 

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=51d7e98cc0&e=3424a202f8
https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=52692cfbb4&e=3424a202f8


 

 

 

Nog een paar foto's staan op de Play Fair site.  

 

 

  

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=660f1a80a6&e=3424a202f8
https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=3d9fbe27e2&e=3424a202f8


 

  

 

Bij tafeltennisvereniging Spinmill in 

Aarlanderveen is recent een training gestart met 

een groep mensen met Parkinson. Daarnaast wil 

de vereniging ook een seniorengroep 

starten. Omdat wij op de woensdagmiddag een 

seniorengroep hebben - én om even met een 

kennis te sparren - ging Hans Brand een kijkje 

nemen. 

 

In een ongedwongen sfeer speelden er op deze 

woensdagavond een vijftal mensen met 

Parkinson samen met een aantal spelers van 

Spinmill en ook nog twee bekenden van Panta 

Rhei. De mensen met Parkinson speelden dus 

steeds tegen een meer ervaren speler, zodat er 

ook nog wat aanwijzingen en tips gegeven 

konden worden. De anderhalf uur speeltijd wordt 

onderbroken voor een kopje koffie en een 

praatje, waarna er nog even fanatiek verder 

gebald wordt.  

 

Dit experiment draait pas vier weken en de hoop 

is dat er meer mensen gebruik van zullen gaan 

maken. Daarnaast wil Spinmill ook starten met 

een seniorengroep op een ochtend of middag. 

Daarover zijn nog wat ervaringen uitgewisseld en 

zijn de mensen van Spinmill natuurlijk van harte 



 

welkom om eens op een woensdagmiddag mee 

te doen in Leimuiden.  
 

 

  

 

  

Andere evenementen 

Regiokampioenschappen West 

Op 7 en 8 september worden de Regiokampioenschappen West gespeeld (voorheen 

bekend als de Zuid-Hollandse Kampioenschappen). Het toernooi wordt gespeeld in de 

Margriethal in Schiedam. Lees hier de aankondiging. 

 

FAIR 

Op 26 oktober is natuurlijk ons eigen jaarlijkse event: de FAIR. 

 

Alle bij NTTB aangemelde events 

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=52e274fe1c&e=3424a202f8
https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=114d700698&e=3424a202f8


 

Via de website van de NTTB is ook de website te vinden waarop verenigingen hun 

tafeltennis-event kunnen melden. Alle bekendgemaakte toernooien kan je dus vinden op 

de toernooien-kalender van de NTTB. 

 

 

  

 

  

2024 

Fiets voor je club tocht - zondag 23 juni 

Laatste speeldag voor de vakantie - vrijdag 12 juli 

Sportinstuif VakantieKinderWeek - donderdag 22 augustus 

Eerste speeldag na de vakantie - dinsdag 27 augustus 

Start najaarscompetitie senioren - maandag 2 september 

Start najaarscompetitie junioren - zaterdag 14 september 

Fair - zaterdag 26 oktober 

2025 

Voorronde mixdubbel - vrijdag 10 januari 

Voorronde dubbel - vrijdag 17 januari 

Voorrondes womidagroep - woensdag 22 januari 

Voorronde enkel - vrijdag 24 januari 

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=80565b47bb&e=3424a202f8
https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=7fd46d7673&e=3424a202f8


 

Voorrondes jeugd - zaterdag 25 januari 

Clubdag - zondag 26 januari 

Check de agenda en de details op de Play Fair site 

 

 

  

 

  

De jarigen in juni 

9 - Fred Mollers 

11 - Peter van der Meer 

15 - Freddy Potters 

18 - Anneke Kale 

18 - Muhlis de Roock 

19 - Kayleigh van Nieuwpoort 

21 - Anneke Roozendaal 

22 - Carin Egberts 

https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=919df9ff7a&e=3424a202f8
https://ttv-playfair.us5.list-manage.com/track/click?u=a7c09dfbd8f9fc13263026333&id=226070a508&e=3424a202f8


 

25 - Pepijn Potters 

28 - Rik Owel 

De jarigen in juli 

1 - Arnold Heuzen 

3 - Dianne van der Meer 

3 - Nathalie de Wagenaar 

5 - Coos Kooiker 

11 - Martin van der Geest 

17 - Antoinette de Jong 

24 - Kees Buskermolen 

De jarigen in augustus 

5 - Bjorn van der Voort 

7 - Marc Captein 

11 - Fenna van der Steeg 

23 - Fred van der Meer  

 

    

 

  

 

 

  

 

    

 

 

Vragen over de vereniging kunt u mailen naar pr@ttv-playfair.nl  

Vragen of opmerkingen over deze nieuwsbrief kunt u mailen naar nieuwsbrief@ttv-playfair.nl 

 

Aanmelden nieuwe abonnee voor deze nieuwsbrief. 

U kunt zich hier uitschrijven voor deze nieuwsbrief. 
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